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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  15/2025

ΑΠΟΦΑΣΗ  121/2025

Στην Καλαμάτα σήμερα, 10 Ιουνίου 2025 ημέρα Τρίτη και ώρα 07:00 μ.μ.,  το Δημοτικό 
Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας συνέρχεται στην 15η/2025  συνεδρίαση,  που 
πραγματοποιείται στην «Αίθουσα Δημάρχου Χρήστου Μαλαπάνη» στο Ιστορικό Δημαρχείο,  
μετά  την υπ’ αριθμ. πρωτ. 30427/05-06-2025 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία 
επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος οι κ.κ.  1) Ηλιόπουλος Αναστάσιος, 
Πρόεδρος του Σώματος,  2)  Αγγελή  Μαρία,  3)  Δούβας  Ιωάννης,  4) Δρούγας  Παντελής,   
5) Εξηνταβελώνη Χριστοφόρου Λυδία, 6) Κανάκης Βασίλειος, 7) Καντζιλιέρη Χριστίνα 
Ελευθερία (προσέλευση στην υπ΄ αριθμ. 106 απόφαση),  8) Καραγιάννης Ανδρέας,                            
9) Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία, 10) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα), 11) Κουτίβας Ηλίας,              
12) Κουτραφούρης Βασίλειος, 13) Κριτσωτάκης Σωτήριος, 14) Λαζαρίδης Γεώργιος,                     
17) Λυμπερόπουλος Δημήτριος (αποχώρηση στην υπ΄ αριθμ. 115 απόφαση), 16) Μαρινάκης 
Σαράντος, 17) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 18) Μπάκας Ιωάννης (αποχώρηση στην υπ΄ 
αριθμ. 118 απόφαση), 19) Μωραγιάννης Χρήστος, 20) Οικονομάκος Δημήτριος,                              
21) Παπαδάκης Κωνσταντίνος, 22) Παπαευσταθίου Βασίλειος, 23) Περρωτής  Ιάκωβος,                    
24) Σκοπετέας  Αναστάσιος, 25) Τζαμουράνης Βασίλειος, 26) Τσαπόγας Κωνσταντίνος,                   
27) Τσιγαρίδης  Αθανάσιος,  28)  Φάβας  Γεώργιος, 29) Φαββατάς Δημήτριος, και 30) 
Χριστόπουλος Ιωάννης. 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα οι δημοτικοί σύμβουλοι  κ.κ.  1) Αναζίκος 
Ιωάννης, 2) Καμπουγέρη Γεωργία, 3) Κότση Ουρανία,  4) Σωφρονάς Γεώργιος και 5) Χανδρινός 
Σπυρίδων. 

Στη συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης  οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων 
Αντικαλάμου, Βέργας, Καλαμάτας και Σπερχογείας και ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας 
Λαδά επειδή στην ημερήσια διάταξη υπάρχουν θέματα που αφορούν στις εν λόγω Δημοτικές 
Κοινότητες και απ’ αυτούς:  

• παραβρίσκονται:

-  οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων Αντικαλάμου κ. Βεργόπουλος 
Δημήτριος και Καλαμάτας κ. Λύρας Παναγιώτης, 
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• δεν παραβρίσκονται: 

- οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Δημοτικών Κοινοτήτων Βέργας Κότση Άρτεμις και 
Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης

και 

- ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας Λαδά  κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ. 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία  του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Αθανασίου Βασιλόπουλου.
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…………………………………………………………………………………………………………...

Στη συνέχεια εισάγεται από τον Πρόεδρο του Σώματος, για συζήτηση και λήψη απόφασης το 
θέμα με τίτλο:

Έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης προς τους θεραπευόμενους της Μονάδας 
Ολοκληρωμένης Θεραπείας της Εξάρτησης (ΜΟΘΕ) του Νοσοκομείου Καλαμάτας,

με την έγκριση του Σώματος, κατόπιν του σχεδίου ψηφίσματος που κατέθεσε ο Δημοτικός 
Σύμβουλος κ. Φαββατάς στην αρχή της συνεδρίασης, όπου παρεβρίσκετο και εκπρόσωπος των 
εργαζομένων στην εν λόγω Μονάδα του Νοσοκομείου, όπως αυτό διαμορφώθηκε  από τον κ. 
Δήμαρχο, και η διαλογική συζήτηση επ΄αυτού εξελίσσεται όπως ακολουθεί:  

Λοιπόν, Πρόεδρε, μιας και το εισάγω εγώ προς συζήτηση το Ψήφισμα, λοιπόν, 
αποφασιστικό: 

«Εκφράζουμε τη συμπαράσταση του Δημοτικού Συμβουλίου προς τους  θεραπευόμενους του 
εν λόγω Προγράμματος. 
Εκφράζουμε τη βούληση του Δημοτικού Συμβουλίου να σταθεί στο πλευρό όλων των 
εξαρτημένων ατόμων που αναζητούν μια νέα ευκαιρία στη ζωή μέσα από το πρόγραμμα του 
ΟΚΑΝΑ. 
Καταθέτουμε αίτημα προς την κυβέρνηση και τα αρμόδια Υπουργεία να καλύψουν άμεσα τη 
θέση ψυχιάτρου στη ΜΟΘΕ Καλαμάτας καθώς και να εξασφαλίσει όλα τα απαραίτητα μέσα για 
την εύρυθμη λειτουργία των προγραμμάτων απεξάρτησης». 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε, κ. Τζαμουράνη. 

Επί του Ψηφίσματος φυσικά συμφωνούμε, δεν υπάρχει καμία αμφιβολία, 
άλλωστε η έλλειψη ψυχιάτρου και στον ΟΚΑΝΑ αλλά και ψυχιατρικών 

υπηρεσιών στο Νοσοκομείο της Καλαμάτας είναι γνωστή. Είναι γνωστή. Αρκεί να σας πω ότι 
έχω γίνει μάρτυς μιας περίπτωσης ατόμου, ψυχιατρικού ατόμου, το οποίο δυστυχώς δεν 
μπορεί να το φιλοξενήσει η Ψυχιατρική Κλινική Καλαμάτας επειδή δεν έχει ψυχίατρο, επειδή 
δεν είχε ψυχίατρο, δεν ξέρω αν έχει σήμερα, μιλώ για ένα μήνα νωρίτερα, και αναγκάστηκε το 
άτομο αυτό να το φιλοξενήσει στο κρατητήριο η Ελληνική Αστυνομία. Ένας ψυχιατρικός 
ασθενής που δεν μπορούσε να τον αναλάβει το Νοσοκομείο και μέχρι να μεταφερθεί στην 
Αθήνα το φιλοξένησε στο κρατητήριο η Ελληνική Αστυνομία. 
Λοιπόν, αυτές, κ. Δήμαρχε, ήταν οι ελλείψεις. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Λοιπόν, αυτές τις παρατηρήσεις, κ. Δήμαρχε, κάναμε ... 

 Γι’ αυτό και επικοινώνησα με τον Πρόεδρο, για να δούμε τι ακριβώς πρέπει να 
κάνουμε για να μπορέσουμε να   …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, στην ψηφοφορία. 

Ένα λεπτό, δεν τελείωσα. Ένα λεπτό. Αυτές, κ. Δήμαρχε, τις παρατηρήσεις 
κάναμε όταν είχε έρθει ο Υπουργός Υγείας και περιμέναμε και από σας και 

από τους άλλους παράγοντες αυτά να του επισημάνετε. Αυτά να του επισημάνετε. Και όταν 
εμείς τα επισημάναμε, αυτές τις ελλείψεις, γιατί δεν ήτανε μόνο ψυχίατρος, ήτανε και 
παθολόγοι και ογκολόγος και χίλια δυο τέτοια, και σήμερα επιτρέψτε μου και φεύγουμε, δεν θα 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 
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αργήσω, και σήμερα φιλικό πρόσωπο και σε μένα και σε σας που μίλησα μαζί του δυστυχώς 
δεν μπορεί να το αναλάβει κανείς στο Νοσοκομείο της Καλαμάτας για να κάνει τις θεραπείες 
του και αναγκάζεται να πηγαίνει στην Αθήνα και στην Τρίπολη. Γιατί; Γιατί δεν υπάρχει 
γιατρός. 
Αυτές λοιπόν είναι οι ελλείψεις…

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: …… προκηρύξεις τόσες φορές  …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

 Ακούστε, να σας πω κάτι. Ο ρόλος ο δικός μας είναι να ζητάμε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Προφανώς. 

Έτσι; Είναι να ζητάμε. Εμείς δεν σας ακούσαμε, δεν σας ακούσαμε και όταν 
τα επισημάναμε, θα πω το παράπονό μου και τη δυσαρέσκειά μου, μας 

κατηγορήσατε για χυδαιότητες. Χυδαιότητα ήτανε το ότι είπαμε ότι χρειάζονται γιατροί στα 
νοσοκομεία και ότι θα έπρεπε, θα είπατε … 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Για ό,τι είπα ήταν ακριβέστατο. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Είπατε άλλο, δεν είπατε αυτό. …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Λοιπόν, στην απάντησή σας, στην απάντησή σας λοιπόν να μου πείτε τι 
είπα. Και μάλιστα προχωρήσατε και ένα βήμα παραπέρα και είπατε λυπάστε 

αλλά καταλαβαίνετε τον εκνευρισμό μου γιατί διαλύεται η δημοτική μου παράταξη. Λοιπόν… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

Όχι, γιατί διαλύεται η δημοτική μου παράταξη. Φυσικά εγώ δεν έχω, κ. 
Δήμαρχε, ούτε τις αμειβόμενες 30 θέσεις για να καλύπτω τους συνεργάτες 

μου και να τους έχω. Έτσι; Εμείς είμαστε μια δημοτική… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τώρα αυτά που λέτε …… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν νομίζω ότι έχει σχέση…

ΦΑΒΑΣ: Καταρχήν κ. Τζαμουράνη αυτό που λέτε προσβάλλει εμάς. Υπηρετούμε έναν θεσμό…

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Καλά μην προσβάλλεστε …
  
ΦΑΒΑΣ:  Συγνώμη, αλλά επί προσωπικού. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν θα χαλάσουμε τη συζήτηση τώρα. 

Επί προσωπικού. Αυτό που λέει ο κ. Τζαμουράνης προσβάλλει όλους εμάς τους 
συναδέλφους που έχουμε αναλάβει ένα πόστο και υπηρετούμε την Αυτοδιοίκηση. 

Δεν το κάνουμε για τα λεφτά και το ξέρουμε όλοι αυτό το πράγμα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Καλώς, καλώς.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Και εμείς την υπηρετούμε και μάλιστα αμισθί. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  
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Εσείς την υπηρετείτε γιατί εκεί σας έταξε ο λαός, κ. Τζαμουράνη. Όπως και εμάς αν 
μας έταζε ο λαός στη θέση σας θα την υπηρετούσαμε και εμείς αμισθί. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Μην ενοχλείστε γι’ αυτά, Μην ενοχλείστε γι’ αυτά γιατί όλοι ... 

Δεν ενοχλούμαστε αλλά να μην προσβάλλετε. Μην μας προσβάλλετε. Μην μας 
προσβάλλετε. Μην μας προσβάλλετε με αυτό τον τρόπο. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν προσβάλλω κανέναν. Δεν προσβάλλω κανέναν.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φάβα σας παρακαλώ. 

 Είμαστε ξέρετε  είμαστε από αυτούς που όταν μας φτύνουν δεν λέμε ψιχαλίζει,  
φοράμε παντελόνια και τα λέμε αντρίκεια και έξω απ’ τα δόντια.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τώρα έχει δίκιο, δεν έπρεπε να την πει αυτή τη λέξη.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φάβα, σας παρακαλώ.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Τώρα έχει δίκιο, έχει δίκιο,  είπε κουβέντα που δεν έπρεπε να την πει.

Λοιπόν εντάξει; Σας παρακαλώ πολύ λοιπόν αυτό θα το αναιρέσετε γιατί προσβάλλει 
όλους εμάς τους συναδέλφους αλλά και όλους τους αυτοδιοικητικούς.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε παρακαλώ, εντάξει. Τελείωσε το θέμα.   

Και το ποιοι φοράνε παντελόνια αφήστε να το κρίνει ο λαός.
Και για την αξιοπιστία του καθενός…, έτσι;  

ΦΑΒΑΣ: Το κρίνει ανελλιπώς, ανελλιπώς.

Αφήστε λοιπόν αυτές τις μεγαλοστομίες, έτσι; Αφήστε αυτά τα επιχειρήματα 
εντυπωσιασμού, έτσι; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Τζαμουράνη, δεν νομίζω ότι είναι η ώρα.

ΦΑΒΑΣ: Κύριε Τζαμουράνη, έχετε υπόψη σας σε τι ολίσθημα έχετε υποπέσει;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Κύριε Φάβα, σε παρακαλώ.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Δεν χρειάζεται να μου υποδεικνύετε, κ. Φάβα. Έτσι;

Δεν θα χαλάσουμε τη συνεδρίαση τώρα στο τέλος, σας παρακαλώ. Σας 
παρακαλώ.

Λοιπόν, προφανώς, Πρόεδρε, δεν έπρεπε να επιτρέψεις καν να μπούμε σε μια 
συζήτηση που δεν έχει καμία σχέση με το Ψήφισμα. Το Ψήφισμα είναι 

συγκεκριμένο. Δηλαδή το υιοθετήσαμε εμείς για να βοηθήσουμε και να στηρίξουμε εδώ το 
Παράρτημα που υπάρχει στον τόπο μας και μπήκαμε σε μια συζήτηση το να βγάλουμε τα 
εσώψυχά μας εδώ πέρα. Εμείς λοιπόν έπρεπε να περιοριστούμε στην ολιγόλεπτη συζήτηση επί 
του θέματος που αφορά το Ψήφισμα. Μην αφήνεις τη συζήτηση να ξεφεύγει.
Όσο γι’ αυτό που αναφέρατε, μπροστά στις κάμερες τοποθετήθηκα και ζήτησα απ’ τον 
Υπουργό την παρέμβασή του ώστε να αλλάξει το νομοθετικό πλαίσιο, για να μπορούμε ως 
Δήμος Καλαμάτας να στηρίζουμε υγειονομικούς, στηρίζοντας διάφορα, καλύπτοντάς τους 
έξοδα για να μπορέσουν να έρθουν στο Νοσοκομείο μας, το πρόβλημα που υπάρχει που δεν 

ΦΑΒΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ:

ΦΑΒΑΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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γίνεται επιλογή. Μπροστά στις κάμερες ζήτησα απ’ τον Υπουργό στήριξη για να 
δημιουργήσουμε Κινητές Μονάδες Υγείας, μέσα από τη βάση της Περιφέρειας. Το τι είπαμε τα 
λέω πάντα σε κάθε Υπουργό που έρχεται. Ποτέ εγώ δεν λέω σε Υπουργούς θέματα που 
αφορούν την οικογένειά μου, ποτέ.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Αναφερθήκατε σ’ αυτό όμως.

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, κ. Τζαμουράνη.

Αναφερθήκατε σ’ αυτό ακριβώς εσείς. Και σ’ αυτό αναφέρθηκα ότι ήταν 
χυδαιότητα, στην αναφορά που κάνατε στη σύζυγό μου. Δεν έπρεπε να 

ασχοληθείτε ποτέ γιατί εγώ δεν έχω ασχοληθεί ποτέ με κανένανε. Στην αναφορά σας.
Από κει και πέρα, αυτό που είπα ότι δεν ελέγχετε την παράταξή σας, ναι το είπα και το εννοώ.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Γιατί ελέγχετε εσείς τη δική σας;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, κ. Τζαμουράνη. 

Προφανώς. Προφανώς. 
Λοιπόν, όταν σας λέμε μαζέψτε τον συνεργάτη σας και μας λέτε: τι να κάνω (;), 

εε αυτό δείχνετε εκείνη τη στιγμή. 

Τι θα πει μαζέψτε, κ. Δήμαρχε; Τι θα πει μαζέψτε; Η έννοια μαζέψτε ……… 
(εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) 

Ωραία, δεν είναι η λέξη ¨μαζέψτε¨, ήθελα να πω  ¨συγκρατήστε¨, συγκρατήστε 
τον συνεργάτη σας και εσείς μας λέτε: ¨τι να κάνω τίποτα, δεν μπορώ να κάνω 

τίποτα¨, αυτό ακριβώς εννοώ.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Κύριε Δήμαρχε, είναι του Προέδρου δουλειά δεν είναι δική μου.

Λοιπόν Πρόεδρε να μπούμε λίγο στο θέμα τώρα, γιατί ……… (εκτός μικροφώνου – 
δεν ακούγεται) ξεφεύγει η συζήτηση έτσι. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Στην ψηφοφορία. Στην ψηφοφορία, παρακαλώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Μια χαρά είμαστε, γιατί να χαλάσουμε τις καρδιές μας; 

Όχι, δεν θα χαλάσουμε τις καρδιές μας, δεν σημαίνει όμως ότι μια κριτική 
δεν θα την κάνουμε. Αν θέλετε να ερχόμαστε εδώ και να μην μιλάμε… 

Δεν θα μιλήσουμε εμείς; Θα κάνουμε κοκορομαχία εμείς  να μιλήσουμε; Δεν 
θα μιλήσω εγώ;

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ορίστε, κ. Οικονομάκο. Τοποθέτηση, κ. Οικονομάκο.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) για την οικογένειά μου.

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Εγώ μίλησα για την οικογένειά σας; Είπα το τι είπε ο Υπουργός. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Δεν αναφερθήκατε εσείς;

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: 
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ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Είπα το τι είπε ο Υπουργός. Το είπε ή δεν το είπε;   Σας παρακαλώ πολύ.

 ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)  στη σύσκεψη αναφέρθηκε στο πόσο 
ικανή είναι η γυναίκα μου.  Αυτό.

Το είπε; Εε αυτό αναφέραμε και εμείς στην ανακοίνωσή μας. Αυτό 
αναφέραμε και εμείς. Έτσι;  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία, ωραία. Ο κ. Οικονομάκος έχει το λόγο . Κύριε Οικονομάκο, ορίστε. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

Σας παρακαλώ, κ. Τζαμουράνη, σας παρακαλώ.

Αν αυτές είναι χυδαιότητες τα υπόλοιπα που κάνετε εσείς δεν είναι 
χυδαιότητες; 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Όταν τελειώσουνε …

Σας παρακαλώ, κ. Τζαμουράνη. Ορίστε, κ. Οικονομάκο, έχετε τον λόγο. Ορίστε.  

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν έπρεπε να δεχθώ τη συζήτηση του Ψηφίσματος… 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Προφανώς δεν έπρεπε.

Εσείς, κ. Δήμαρχε, παρεμβήκατε για να μην τα ακούσω εγώ, γιατί εγώ τώρα 
φταίω, ως Πρόεδρος.  

Άκουσε λίγο, σήμερα σου ξέφυγε η συζήτηση. Θα κρατάς  τη συζήτηση στο 
επίπεδο που πρέπει, τέλος. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ  κ. Οικονομάκο, ορίστε.   

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: Λοιπόν, εκκρεμεί, κ. Δήμαρχε… 

 Ακριβώς στο επίπεδο που πρέπει θα κρατάς τη συζήτηση, δεν θα ξεφεύγεις, δεν 
θα αφήνεις οποιονδήποτε να μιλάει ό,τι ώρα θέλει και να λέει για οποιοδήποτε 

θέμα.  

Με συγχωρείτε πολύ, κ. Δήμαρχε, διαδικαστικά. Ζήτησα ποτέ να μιλήσω 
χωρίς να σας ζητήσω τον λόγο, κ. Πρόεδρε; Ζήτησα; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, κ. Τζαμουράνη. Σας παρακαλώ, έκλεισε το θέμα. Σας παρακαλώ. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Στον Πρόεδρο το είπα. Στον Πρόεδρο  ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Ναι αλλά αναφερόσουνα σε μένα. Αναφερόσουνα σε μένα Δήμαρχε.

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  ……… (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται) με κάτι που δεν έχει σχέση.

Σας παρακαλώ κ. Τζαμουράνη δεν απευθύνθηκε σε σας ο κ. Δήμαρχος σε μένα 
απευθύνθηκε

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Σε ποιόν; Σε ποιον απευθύνθηκε; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σε μένα. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: Στον αόρατο που παίρνει τον λόγο ό,τι ώρα θέλει; 

Σας παρακαλώ. Σε μένα είπε να μην δίνω τον λόγο. 
Ορίστε, κ. Οικονομάκο. 

Λοιπόν, κ. Δήμαρχε, εκκρεμεί μια συζήτηση που θέλει να κάνει ο Σύλλογος 
Γονέων ΚΕΘΕΑ και σας έχει στείλει για να σας συναντήσει. Νομίζω ότι καλό 

είναι να το βάλετε γρήγορα στο πρόγραμμά σας γιατί αφορά την απεξάρτηση, αυτό που 
συζητάμε δηλαδή, και πρέπει να τους συναντήσετε, γιατί έχετε και νομίζω και έναν τελικό ρόλο 
στον ΕΟΠΑΕ. 
Δεύτερον: Πάμε τώρα στο Ψήφισμα. Αυτό, η έλλειψη ψυχίατρου είναι αποτέλεσμα της 
διάλυσης της απεξάρτησης την οποία έχει φέρει η κυβέρνηση από τον περασμένο Οκτώβρη, 
αν θυμάμαι καλά, με το νομοσχέδιο. Αυτό το νομοσχέδιο τι έκανε; Ουσιαστικά διαλύει τις 
δημόσιες δομές, όπως είναι το ΚΕΘΕΑ και ο ΟΚΑΝΑ, δεν προχωράει σε καμία πρόσληψη, σε 
καμία δουλειά και τι κάνει; Ουσιαστικά θέλει να σπρώξει με βάση και τις οδηγίες της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης την απεξάρτηση αλλά και την ψυχική υγεία σε ιδιωτικές δομές και στην 
αποασυλοποίηση. Τι σημαίνει αποασυλοποίηση; Να βγουν εκτός ασύλου και να πάνε έξω. Πού 
να πάνε; Στις οικογένειες, σε όσους έχουν λεφτά και οι φτωχοί να πάνε να πεθάνουν. Αυτό 
ουσιαστικά είναι η Οδηγία της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Και αυτό συμβαίνει γιατί; Γιατί έχουνε 
μεγάλο κόστος αυτός ο κόσμος, μας κοστίζει πάρα πολλά με βάση το κέρδος - όφελος, οπότε 
πρέπει να τον διώξουμε. Αυτό συμβαίνει. Και μία πτυχή είναι ο ψυχίατρος, ο οποίος έχουμε 
υποφέρει πάρα πολλά όλα αυτά τα χρόνια, σκεφτείτε τι τραβάνε και κάποιοι άλλοι που έχουνε 
παιδιά που θέλουνε από τον ψυχίατρο να τους γράψουν τα φάρμακα, αναγκάζονται να πάνε 
Τρίπολη, Αθήνα, με τα χίλια δύο πράγματα. 
Αυτό περί προσλήψεων είναι ένα παραμύθι το οποίο διακινεί η κυβέρνηση ότι δεν έρχονται 
προσλήψεις γιατί δεν έρχονται οι γιατροί κλπ. Το έχουν απαντήσει οι γιατροί  δεκάδες φορές, 
με πολλά επιχειρήματα αλλά δεν πρόκειται να το ακούσει η κυβέρνηση γιατί δεν θέλει να κάνει, 
γιατί θέλει να προχωρήσει, να σπρώξει τον κόσμο προς την ιδιωτικοποίηση. 
Συμφωνούμε στο Ψήφισμα αλλά να ξέρουμε και αυτές τις πτυχές, γιατί είναι αποτέλεσμα 
αυτής της πολιτικής. 
Και τέλος, μια σημείωση. Δεν μπορεί το 2025 να συζητάμε για αντρίκεια, για παντελόνια και για 
διάφορα είδους τέτοια πράγματα. Μου θυμίζει λίγο και τους Προέδρους των ομάδων που 
τσακωνόντουσαν και κάναν όλες αυτές τις γελοιότητες το προηγούμενο διάστημα. Πέρα από 
σεξιστικό, είναι και γελοίο όπως ήτανε και οι Πρόεδροι των ομάδων και ξευτιλιστήκανε το 
τελευταίο, ελπίζω, και το τελευταίο διάστημα. Ε αν λέει και κάποιος φούστα, φούστα, εντάξει, 
αλλά εγώ θέλω να πω ότι δεν είναι δυνατόν να συζητάμε για τέτοιου είδους πράγματα. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Στην ψηφοφορία. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: ΥΠΕΡ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΟΜΟΦΩΝΑ

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόμενα, τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν.3852/2010, όπως έχουν 
τροποποιηθεί και ισχύουν,   

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΟΙΚΟΝΟΜΑΚΟΣ: 
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Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος :

ΨΗΦΙΣΜΑ

Το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας κατά τη συνεδρίασή του στις 10 
Ιουνίου 2025, αφού έλαβε υπόψη: 
• Την ανοιχτή επιστολή διαμαρτυρίας των θεραπευόμενων του θεραπευτικού 

προγράμματος υποκατάστασης του ΟΚΑΝΑ που στεγάζεται στη Μονάδα 
Ολοκληρωμένης Θεραπείας της Εξάρτησης (ΜΟΘΕ) του Νοσοκομείου Καλαμάτας 
σχετικά με την έλλειψη ψυχιάτρου. 

• Το γεγονός ότι η υποστελέχωση του προγράμματος ενέχει πολλούς κινδύνους για τους 
θεραπευόμενους αλλά και για την εύρυθμη λειτουργία του. 

• Την αδυναμία του προγράμματος εξαιτίας των παραπάνω ελλείψεων να δεχθεί νέους 
θεραπευόμενους. 

• Την ανάγκη ολιστικής στήριξης των εξαρτημένων ατόμων και των οικογενειών τους 

ΨΗΦΙΖΕΙ

1. Εκφράζει την συμπαράστασή του προς τους θεραπευόμενους του εν λόγω 
προγράμματος. 

2. Εκφράζει την βούληση του Δημοτικού Συμβουλίου Καλαμάτας να σταθεί στο πλευρό όλων 
των εξαρτημένων ατόμων που αναζητούν μια νέα ευκαιρία στη ζωή μέσα από τα 
προγράμματα του ΟΚΑΝΑ. 

3. Καταθέτει αίτημα προςτην κυβέρνηση και τα αρμόδια Υπουργεία να καλύψουν άμεσα τη 
θέση ψυχιάτρου στη ΜΟΘΕ Καλαμάτας καθώς και να εξασφαλίσουν όλα να απαραίτητα 
μέσα για την εύρυθμη λειτουργία των προγραμμάτων απεξάρτησης. 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ  ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ Ν. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. 
ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Ηλιόπουλος Αναστάσιος 1. Αγγελή Μαρία

2. Δούβας Ιωάννης

3. Δρούγας Παντελής

4. Εξηνταβελώνη Χριστοφόρου Λυδία

5. Κανάκης Βασίλειος

6. Καντζιλιέρη Χριστίνα Ελευθερία

7. Καραγιάννης Ανδρέας
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8. Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία

9. Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)

10. Κουτίβας Ηλίας

11. Κουτραφούρης Βασίλειος

12. Κριτσωτάκης Σωτήριος

13. Λαζαρίδης Γεώργιος

14. Λυμπερόπουλος Δημήτριος

15. Μαρινάκης Σαράντος

16. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

17. Μπάκας Ιωάννης

18. Μωραγιάννης Χρήστος

19. Οικονομάκος Δημήτριος

20. Παπαδάκης Κωνσταντίνος

21. Παπαευσταθίου Βασίλειος

22. Περρωτής Ιάκωβος

23. Σκοπετέας Αναστάσιος

24. Τζαμουράνης Βασίλειος

25. Τσαπόγας Κωνσταντίνος

26. Τσιγαρίδης Αθανάσιος

27. Φάβας Γεώργιος

28. Φαββατάς Δημήτριος

29. Χριστόπουλος Ιωάννης

ΟΙ ΠΡΟΕΔΡΟΙ   ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ                                   
ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

1. ΑΝΤΙΚΑΛΑΜΟΥ Βεργόπουλος Δημήτριος

2. ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ Λύρας Παναγιώτης

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ Ν. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
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